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Protokół Nr XLVI/22 
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
odbytej w dniu 24 listopada 2022 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 956. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski  

Protokolant: Wioleta Niemyjska 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Zygmunt Józef Kosk 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Anna Czapkowska - Sekretarz Gminy, 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy, 

 Przemysław Ślepowroński – radca prawny, 

 sołtysi i przewodniczący zarządów osiedlowych – lista obecności stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu, 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 
goście – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, sołtysów i przewodniczących zarządów 
osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 13 i obrady sesji są prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski uczcił minutą ciszy pamięć 
zmarłego Sołtysa Bogdana Jankowskiego.  
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Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Otwarcie sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) zmieniająca Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia  

27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”, 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 
terenie Gminy Ciechanowiec, 

4) określenia stawek podatku od nieruchomości, 
5) określenia stawek podatku od środków transportowych, 
6) zwolnień w podatku od nieruchomości, 
7) nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy gminą Ciechanowiec a gminą 

Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina), 
8) uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”.  

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

od Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 6 ppkt 9 projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady 

Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia 

Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – 

Malec”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o uzupełnienie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
2) zmieniająca Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia  

27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca  
do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”, 

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 
terenie Gminy Ciechanowiec, 

4) określenia stawek podatku od nieruchomości, 
5) określenia stawek podatku od środków transportowych, 
6) zwolnień w podatku od nieruchomości, 
7) nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy gminą Ciechanowiec a gminą 

Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina), 
8) uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie”, 

9) zmieniająca Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 
października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec”. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8. Sprawy różne i wnioski. 
9. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 

Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 

Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XLV sesji bez odczytania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XLV sesji 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie  
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Sekretarz Gminy Annę Czapkowską  
o przedstawienie sprawozdania. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformował, że: 

 

 Trwa realizacja wykonania 9 instalacji fotowoltaicznych w ramach projektu pn.  

„Montaż instalacji fotowoltaicznych na budynkach mieszkalnych na terenie 

Gminy Ciechanowiec” na kwotę – 185 455,20 zł,  
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 27 października została podpisana umowa z Przedsiębiorstwem Robót 

Komunalnych FARE w Ciechanowcu Sp. z o.o. na zadanie pn.: „Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w ul. Kuczyńskiej w Ciechanowcu”. Kwota kontraktu 

wynosi 298 398,00 zł. Termin zakończenia wykonania przedmiotu umowy to 

23.12.2022 r., 

 28 października delegacja z Ciechanowieckiego Klubu Seniora złożyła 

wykonane własnoręcznie wiązanki i zapaliła znicze w gminnych miejscach 

pamięci, 

 28 października w siedzibie Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu odbył się drugi 

nieograniczony przetarg ustny, którego przedmiotem była nieruchomość 

gruntowa niezabudowana oznaczona numerem geodezyjnym 2212/8,  

o powierzchni 0,0026 ha, położona w obrębie gruntów Ciechanowiec.  

Cena wywoławcza nieruchomości wynosiła 3 479,67 zł brutto (2 829,00 zł + 

23% VAT). Do przetargu przystąpił jeden oferent, który został dopuszczony do 

przetargu. W wyniku postąpienia ceny ww. nieruchomość za kwotę 3 519,67 zł 

nabył Ryszard Skawski. Termin podpisania umowy – aktu notarialnego 

wyznaczono na 8 grudnia 2022 r., 

- 3 listopada w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu odbyło się przekazanie 

umundurowania oraz sprzętu zakupionego dla jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej Winna-Poświętna. W ramach dotacji z Samorządu Województwa 

Podlaskiego Gmina Ciechanowiec pozyskała środki w wysokości 27 000,00 zł 

na zakup umundurowania oraz sprzętu ratowniczo-gaśniczego. Łączna wartość 

przeznaczonych środków na realizację zadania wraz z wkładem własnym 

Gminy Ciechanowiec to 32 000,00 zł. Zakupiony sprzęt przyczyni się do 

zwiększenia bezpieczeństwa strażaków biorących bezpośrednio udział  

w działaniach ratowniczych. Z pozyskanych środków zakupiono: 9 kompletów 

ubrań specjalnych, 3 pary butów gumowych, 3 hełmy, 3 pary rękawic 

pożarniczych, 3 komplety ubrań koszarowych 4-częściowych, 3 pary butów 

strażackich i 4 węże pożarnicze, 

- 4 listopada w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu został podpisany list 

intencyjny w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy gminą 

Ciechanowiec, a gminą Podbereźce (Obwód Lwowski - Ukraina). 

Sygnatariuszami dokumentu są Mer Wasilij Michajłowicz Kowal oraz Burmistrz 

Ciechanowca Eugeniusz Święcki. Delegacja z ukraińskiej gminy w trakcie 

pobytu w Ciechanowcu  odwiedziła placówki oświatowe, Urząd Miejski, 

Muzeum Rolnictwa, FARE oraz zwiedziła ostatnio zrealizowane i trwające 

inwestycje, 

- od 5 listopada w związku z wejściem w życie ustawy o zakupie preferencyjnym 

paliwa stałego dla gospodarstw domowych z dnia 27 października 2022 r. 

mieszkańcy Gminy Ciechanowiec mogą składać wnioski o zakup preferencyjny 

paliwa stałego dla gospodarstwa domowego. Maksymalna ilość paliwa stałego 

dostępnego dla jednego gospodarstwa domowego to 1,5 tony do dnia 31 

grudnia 2022 r. oraz 1,5 tony od dnia 1 stycznia 2023 r. Cena za 1 tonę paliwa 

stałego nie będzie wyższa niż 2 000,00 zł brutto. Wniosek o zakup węgla 

można złożyć osobiście w Urzędzie Miejskim lub za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej przez ePUAP, 

- 7 listopada w wyniku ogłoszonego w dniu 21 października drugiego z kolei 

przetargu na „Rozbudowę drogi gminnej w miejscowości Bujenka”, do dnia 
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terminu upływu składania (7 listopada 2022 r.) wpłynęło pięć ofert. 

Najkorzystniejsza została złożona przez Firmę Transportowo-Usługową 

Mirosław Przesmycki z Małkini-Górnej za cenę  brutto 3.124.089,37 zł.  

Planowane podpisanie umowy z Wykonawcą możliwe będzie pod koniec 

przyszłego tygodnia, 

- 8 listopada w wyniku ogłoszonego w dniu 24 października 2022 r. trzeciego 

przetargu na „Remont budynku świetlicy wiejskiej, adaptowanej dla potrzeb 

Klubu Seniora w Czajach Wólce” do dnia 8 listopada (terminu składania ofert) 

wpłynęło trzy oferty. W toku prowadzonego postępowania dwie z nich zostały 

odrzucone. Weryfikowana jest ostatnia oferta złożona przez firmę Euromax 

Krzysztof Rokicki, za cenę brutto 362.000,01 zł, 

- 8 listopada ogłoszony został przetarg na „Przebudowę dróg gminnych na 

odcinku Przybyszyn – Malec”. Przedmiot zamówienia obejmuje dwa odcinki: 

pierwszy o łącznej dł. 1,7 km, drugi o łącznej długości 0,324 km. Termin 

składania ofert upłynął w dniu 23 listopada o godz. 10:00. Wpłynęło sześć ofert. 

Najkorzystniejsza oferta zarówno na część I, jak i II złożona została przez Firmę 

Transportowo-Usługową Mirosław Przesmycki z Małkini Górnej, odpowiednio 

za cenę brutto 2.462.184,73 zł w zakresie części I, tj. „Przebudowy drogi 

gminnej Nr 108880B na odcinku Przybyszyn – Malec” o łącznej długości ok. 1,7 

km, natomiast w zakresie części II, tj. na „Przebudowy drogi gminnej Nr 

108879B relacji Malec – Przybyszyn” o łącznej długości ok. 324 m za cenę 

brutto 581.541,53 zł. Trwa weryfikacja złożonych ofert, 

- 9 listopada wszczęte zostało postępowanie o udzielenie zamówienia na 

długoterminowy złotowy kredyt bankowy w wysokości do 3.500.000,00 zł. 

Termin składania ofert upływa w dniu 2 grudnia 2022 o godz. 10:00, 

- 10 listopada ogłoszono przetarg nieograniczony pn. „Odbiór  

i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

z terenu Gminy Ciechanowiec w latach 2023-2024”. Termin składania ofert 

upływa w dniu 15 grudnia, 

- 10 listopada w wyniku przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego została podpisana umowa z firmą ADTECH Adam 

Mioduszewski z gminy Zambrów na „Budowę oświetlenia drogowego na terenie 

Gminy Ciechanowiec”. Zakres rzeczowy zadania obejmuje budowę oświetlenia 

drogowego na terenie Gminy Ciechanowiec w ul. Świerkowej,  ul. Czyżewskiej 

(odcinek boczny), w m. Radziszewo-Króle, dz. nr ewid. 507/1, 513 (droga 

gminna)  oraz dz. nr ewid. 228/4 (droga powiatowa). Termin realizacji zadania – 

9 grudnia 2022 r. za cenę brutto – 213.159,00 zł. Trwa realizacja rzeczowa 

zadania, 

- 11 listopada w miejskich obchodach 104 rocznicy odzyskania przez Polskę 

niepodległości wzięli udział  przedstawiciele władz, delegacje ciechanowieckich 

instytucji, szkół, duchowieństwa, stowarzyszeń i organizacji pozarządowych, 

poczty sztandarowe oraz mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec.  

W imieniu Burmistrza dziękuję: 

 Wszystkim Pocztom sztandarowym, 

 Dyrekcji, nauczycielom i młodzieży ZSOiZ w Ciechanowcu  za 

przygotowanie części artystycznej, 
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 Księdzu Dziekanowi Tadeuszowi Kryńskiemu – proboszczowi parafii pod 

wezwaniem Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu za sprawowanie 

Mszy Świętej w intencji Ojczyzny oraz pozostałym kapłanom, 

 Pani Sylwii Kuczuk – Szymańskiej dyrektor Ciechanowieckiego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Ciechanowcu oraz pracownikom tej instytucji 

za przygotowanie dekoracji i kotylionów, 

 Panu Wojciechowi Puchaczewskiemu – Prezesowi PRK FARE Sp. z o. 

o. za sprzątnięcie miasta, 

 Strażakom Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu dziękuję 

za  wywieszenie  flag i przygotowanie ulic w centrum naszego miasta 

oraz wszystkim strażakom OSP z jednostek w Bujence, Kozarzach, 

Pobikrach, Wojtkowicach Starych, Radziszewie-Królach, Tworkowicach, 

Winnie-Poświętnej i Kocach-Basiach, 

 Policji za zabezpieczenie ruchu drogowego, 

 Dziękuję Radnym Rady Miejskiej, Pracownikom Urzędu Miejskiego  

i Jednostek Podległych wraz z ich Dyrektorami i Kierownikami, 

 Dziękuję wszystkim obecnym, mieszkańcom miasta i gminy oraz 

gościom którzy przybyli, 

 Szczególne podziękowania dla Pana Arkadiusza Kawalca, który 

zapewnił oprawę muzyczną w trakcie wieczornego śpiewania pieśni 

patriotycznych w siedzibie COKiS, 

- 12 listopada odbyło się sprzątanie rzeki Nurzec. Inicjatorem akcji było Koło 

Wędkarskie Jazgarz nr 87 w partnerstwie z COKiS. W akcji uczestniczyli 

wędkarze oraz mieszkańcy Ciechanowca, 

- 13 listopada odbył się Pierwszy Gminny Bal Klubu Seniora. W balu 

uczestniczyło ponad 70 klubowiczów z Klubu Seniora w Ciechanowcu, Klubu 

Seniora w Wojtkowicach Starych oraz Klubu Seniora w Czajach-Wólce. Celem 

wydarzenia była integracja klubów seniora z naszej gminy, 

- 15 listopada gmina Ciechanowiec otrzymała dofinansowanie na realizację 

zadania pn. „Przystosowanie budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach dla 

potrzeb osób niepełnosprawnych”. Celem przedsięwzięcia grantowego jest 

poprawa dostępności budynku Szkoły Podstawowej w Łempicach  

poprzez likwidację barier architektonicznych, polegającą na wykonanie pochylni 

i miejsc parkingowych dla osób z niepełnosprawnościami, dostosowaniu strony 

internetowej do potrzeb osób niepełnosprawnych oraz oznaczeniu pomieszczeń 

w sposób właściwy dla osób niepełnosprawnych. Łączny koszt zadania to 148 

249,26 zł. Dofinansowanie stanowić będzie 42%, czyli 62 500,00 zł,  

- 18 listopada został ogłoszony przetarg na zadanie pod nazwą  Dostawa 

sprzętu, wyposażenia i oprogramowania oraz wdrożenie rozwiązań służących 

podniesieniu bezpieczeństwa sieci na potrzeby Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu w ramach projektu „Cyfrowa Gmina”. W ramach zadania 

kupione zostaną: 21 komputery, szafa serwerowa wraz z Patchpanelami  

i Patchcordami, 3 serwery, 35 pendrive szyfrowanych, ups. Wdrożone zostanie 

oprogramowanie umożliwiające zapewnienie cyberbezpieczeństwa 

samorządowych systemów informatycznych. Termin składania ofert upływa 28 

listopada, 
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- 19 listopada otrzymaliśmy informację, że Stowarzyszenie Rodzina  

w Ciechanowcu otrzymało dofinansowanie w wysokości 187.500,00 zł na 

zadanie pn. „Utworzenie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ciechanowcu w 

konkursie w ramach Rządowego Programu Fundusz Młodzieżowy na lata 2022-

2033 – edycja 2022”. Wniosek o dofinansowanie został przygotowany przez 

pracownika urzędu, w ramach współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Nabór do Młodzieżowej Rady Miejskiej rozpocznie się niezwłocznie po 

podpisaniu umowy o dofinansowanie, 

- 20 listopada otrzymaliśmy informację, że Ochotnicza Straż Pożarna  

w Ciechanowcu otrzymała dofinansowanie w wysokości 187.170,00 zł na 

zadanie pn. „Utworzenie Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Ciechanowcu  

w konkursie w ramach Rządowego Programu Fundusz Młodzieżowy na lata 

2022-2033 – edycja 2022”. Wniosek o dofinansowanie został przygotowany 

przez pracownika urzędu, w ramach współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. Nabór do Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej rozpocznie się 

niezwłocznie po podpisaniu umowy o dofinansowanie, 

- 23 listopada Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na zadanie pn. „Realizacja 

usług polegających na wyłapywaniu bezdomnych zwierząt z terenu Gminy 

Ciechanowiec wraz z zapewnieniem im miejsca w schronisku”. Termin 

składania ofert upływa 30 listopada 2022 r., 

- 24 listopada zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na zadanie pn. 

„Bezgotówkowy zakup paliw płynnych do zbiorników samochodów 

użytkowanych przez Urząd Miejski w Ciechanowcu i jednostki Ochotniczych 

Straży Pożarnych z gminy Ciechanowiec w 2023 r”. Termin składania ofert 

upływa 2 grudnia 2022 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania  

do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący powitał przybyłego na XLVI Sesję Rady Miejskiej Mecenasa 

Przemysława Ślepowrońskiego.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje  
i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami wpłynęła jedna interpelacja, która została złożona przez Radnego Jana 
Krzysztofa Binasia.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść interpelacji. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Dodał, że odpowiedź na złożoną 
przez Radnego interpelację została już przygotowana.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
interpelacje lub zapytania.  
Nie zgłoszono. 
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Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że wprowadzone zmiany zwiększają 
budżet o 3 122 287,04 zł Są to głównie środki, które będą służyły do dystrybucji węgla, 
czyli są to dochody uzyskane od mieszkańców w trakcie zakupu węgla i wydatki, 
dzięki którym gmina Ciechanowiec będzie mogła pokryć koszty zakupu węgla w 
jakimś składzie. Ponadto do budżetu wprowadza się kwotę w wysokości 153 000,00 
zł. Są to środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 przeznaczone na wypłatę 
dodatków dla podmiotów wrażliwych (szkoły, przedszkola, instytucje kultury, 
przychodnie, szpitale). O 156 773,00 zł zwiększa się środki budżetu państwa na 
realizację świadczeń rodzinnych. Pozostałe zmiany dokonane w budżecie stanowią 
przeniesienie środków między działami i zabezpieczenie koniecznych wydatków 
bieżących.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
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Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 362/XLVI/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że poprzednia uchwała w tej sprawie 
podjęta była w październiku. Zmiana kwoty zapisanej w uchwale Nr 355/XLV/22 z dnia 
27.10.2022 r. (3.100.000,00 zł) upoważniającej do zaciągnięcia przez Burmistrza 
zobowiązania, wynika z przeprowadzonego i rozstrzygniętego przetargu 
nieograniczonego na realizację ww. zadania. Podjęcie przez Radę uchwały 
upoważniającej Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w bieżącym roku 
zobowiązań związanych z realizacją tego zadania w 2023 roku, umożliwi Burmistrzowi 
podpisanie w roku 2022 umowy z wykonawcą.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 
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października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka”. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Przemysław Dybowski 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 363/XLVI/22 zmieniająca Uchwałę Nr 355/XLV/22 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej we wsi Bujenka tzw. Sówka” stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że proponuje się obniżenie 
średniej ceny skupu żyta ogłoszonej w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego z dnia 19 października 2022 r. w sprawie średniej ceny skupu żyta za 
okres 11 kwartałów (M. P. 2022 poz. 995), będącej podstawą do ustalenia podatku 
rolnego na rok podatkowy 2023 z kwoty 74,05 zł za 1 dt do kwoty 60,00 zł za 1 dt, 
która stanowi podstawę do obliczania podatku rolnego na obszarze Gminy 
Ciechanowiec w 2023 roku.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 
rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 364/XLVI/22 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7  
do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.  
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że górne granice stawek 
kwotowych podatków i opłat lokalnych na 2023 rok w obwieszczeniu Ministra 
Finansów zostały zwaloryzowane zgodnie ze wskaźnikiem cen towarów i usług 
konsumpcyjnych, który wyniósł 11,8 %. W niniejszym projekcie mając na uwadze 
interes mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec proponuje się pozostawić stawki 
podatku od nieruchomości na dotychczasowym poziomie w przypadku budynków 
mieszkalnych, budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz 
budynków pozostałych. Kierując się koniecznością zapewnienia środków finansowych 
na realizację rosnących potrzeb w zakresie wydatków w szczególności na edukację, 
sprawy społeczne i inwestycje przewidziane do realizacji w 2023 roku proponuje się 
podniesienie pozostałych stawek podatku od nieruchomości średnio o około niecałe 6 
%. Analizując stawki podatku od nieruchomości w okolicznych gminach gmina 
Ciechanowiec ma najniższe stawki podatku od nieruchomości.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od nieruchomości. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.  
 
Uchwała Nr 365/XLVI/22 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że górne granice stawek 
kwotowych zostały zwaloryzowane i wskaźnik wzrostu cen wyniósł 11,8 %.  
W przedłożonym projekcie uchwały proponuje się podwyższenie stawek podatku od 
środków transportowych poniżej tego wskaźnika, czyli około 10 %.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych o treści zgodnej  
z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od środków transportowych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 366/XLVI/22 w sprawie określenia stawek podatku od środków 
transportowych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Rada Miejska w Ciechanowcu 
wprowadziła w 2017 r. zwolnienia w podatku od nieruchomości, zwalniając: budynki  
i grunty wykorzystywane do prowadzenia działalności kulturalnej, budynki i grunty 
wykorzystywane do realizacji zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej, budynki 
mieszkalne położone na terenie wsi, budynki mieszkalne rolników w mieście oraz 
budynki pozostałe położone na terenie wsi. Przedłożony projekt uchwały wprowadza 
pewne zmiany w zakresie zwolnień w podatku od nieruchomości, a mianowicie: 
proponuje się opodatkowanie wszystkich budynków mieszkalnych bez względu na 
miejsce ich położenia (położone na obszarach wiejskich i miejskich). Kwota zwolnień 
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za budynki mieszkalne może wynieść około 145 000,00 zł rocznie. Trzeba mieć na 
uwadze, że stanowi to rezygnację z dość istotnego dochodu gminy. Ponadto 
wprowadzając szereg zwolnień obniża się dodatkowo subwencję dla gminy. Mając na 
uwadze dobro mieszkańców gminy Ciechanowiec i kierując się koniecznością 
zapewnienia środków finansowych na realizację rosnących potrzeb w zakresie 
wydatków na inwestycje przewidziane do wykonania w 2023 roku, stojąc na straży 
finansów gminy i dbając o jej rozwój proszę Radnych o przyjęcie niniejszego projektu 
uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja wnioskuje o pozostawienie zwolnień w podatkach od 
nieruchomości obowiązujących w uchwale Nr 176/XXXI/17 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2017 r. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja wnioskuje o pozostawienie zwolnień w podatkach od nieruchomości 
obowiązujących w uchwale Nr 176/XXXI/17 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 30 
listopada 2017 r. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który poinformował,  
że przedstawione wnioski Komisji nie odnoszą się bezpośrednio do projektu uchwały 
przedłożonej przez Burmistrza. Wnioski dotyczą zwolnień w podatkach od 
nieruchomości lecz bezpośrednio dotyczą one uchwały z 2017 r. Wnioski prowadzą do 
tego, żeby zachować obecny stan rzeczy, więc nie można głosować tego, co jest 
obowiązujące. Dalej idący jest projekt uchwały przedłożony przez Burmistrza, 
ponieważ dopiero ten projekt wprowadza zmiany w obowiązujących dotychczas 
zwolnieniach. W związku z tym przedłożony przez Burmistrza projekt uchwały zostanie 
poddany pod głosowanie. Jeżeli propozycja Burmistrza uzyska akceptację i uchwała 
zostanie podjęta to będą obowiązywały nowe zwolnienia. Jeżeli propozycja Burmistrza 
nie uzyska akceptacji i uchwała nie zostanie podjęta to nadal będzie obowiązywała 
uchwała z 2017 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zwrócił się do Mecenasa  
z pytaniem, czy będzie to poprawne rozstrzygnięcie.  
 
Głos zabrał Mecenas Przemysław Ślepowroński, który odpowiadając poinformował - 
Wydaje mi się, że tak. Jeżeli to są te same zwolnienia, z którymi mamy teraz do 
czynienia to tak naprawdę głosowanie przeciwko projektowi tej uchwały spowoduje 
pozostawienie dotychczasowego stanu rzeczy. Projekt zaproponowany przez 
Burmistrza jest dalej idący. W związku z tym projekt uchwały powinien zostać albo 
przyjęty, albo odrzucony. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Komisja Budżetu 
nie odniosła się do przedłożonego przez Burmistrza projektu uchwały.  
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który powiedział, że nastąpiło przeinoczenie 
wniosku Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego. Wniosek Komisji 
Budżetu był postawiony nawiązując do przedłożonej uchwały, do tej właśnie zgodnie  
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z przepisami. Wniosek Radnego Kietlińskiego brzmiał – wnioskuję o odrzucenie 
projektu uchwały w całości, ewentualnie rozważane było w § 1 ust. 1 pkt 3, aby 
brzmiało następująco: budynki mieszkalne lub ich części oraz budynki pozostałe,  
a jest w tej uchwale tylko budynki pozostałe. To tak zostało nam przedłożone przez 
pracownicę Biura Obsługi Rady wniosek innej treści, który skutkowałby tym samym, że 
utrzymane byłyby zwolnienia z 2017 r., ale jeszcze zgłaszałem przed dzisiejszą sesją, 
że ten wniosek brzmi inaczej i my powinniśmy się ustosunkować do przedłożonego 
projektu uchwały, nie ma żadnej mowy o utrzymaniu uchwały z 2017 roku. To będzie 
skutkowało tym, że dalej na terenie wsi będą zwolnienia od podatku od budynków 
mieszkalnych. To będzie skutek tego i tutaj Panie Przewodniczący proszę dla nas, 
Pan jesteś w Komisji Budżetu i słyszał jaki był wniosek, a teraz stawiacie odwrotnie 
sprawę, żeby ktoś się pomylił i głosował inaczej. Nie wiem jak to będzie rozstrzygnięte.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Panie Radny, byłem na tej Komisji i absolutnie 
przedłożony przez Burmistrza projekt uchwały nie był opiniowany. Wiem za czym 
głosowałem. Mam na piśmie od Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rolnictwa  
i Rozwoju Gospodarczego „Komisja wnioskuje o pozostawienie zwolnień w podatkach 
od nieruchomości obowiązujących w uchwale Nr 176/XXXI/17 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2017 r.” i tak jak mówiłem w chwili obecnej 
głosowany będzie projekt uchwały przedłożony przez Burmistrza.  
 
Głos zabrał Radny Włodzimierz Słonecki, który poinformował, że jeżeli wnioski nie są 
spójne to należy zrobić przerwę i wypracować stanowiska. Radny przeprosił 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, że sugeruje rozwiązanie ale wnioskowałby  
o zarządzenie kilkuminutowej przerwy i ustalenie sposobu rozwiązania tego problemu. 
Dodał, że nie był na Komisji Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego, w związku 
z tym trudno jest mu się do tego odnieść.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który zapytał, czy 
chodzi o to, żeby pozostały takie warunki zwolnień, jakie były w uchwale z 2017 r. 
Dodał, że skończy się to tak czy inaczej głosowaniem nad projektem uchwały. 
Uchwała albo zostanie podjęta i będą obowiązywały nowe warunki zaproponowane  
w projekcie uchwały przedłożonym przez Burmistrza, albo pozostanie uchwała z 2017 
r.  
 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który poinformował, że na Komisji Oświaty, 
Kultury, Spraw Społecznych i Sportu poruszony był ten wniosek i Komisja 
zawnioskowała o utrzymanie uchwały z 2017 r. Padło stwierdzenie, że jest to wniosek 
dalej idący niż uchwała. Bez tego zwrotu mieszkańcy wsi będą płacić podatek tak jak 
wszyscy.  
 
Głos zabrał Mecenas Przemysław Ślepowroński, który zapytał, czy zwrot, o którym 
wspomniał Radny Antoni Malinowski znajduje się w obowiązującej uchwale. 
 
W odpowiedzi Radny Antoni Malinowski poinformował, że zwrot znajduje się  
w uchwale z 2017 r. Natomiast w uchwale, którą proponuje Burmistrz tego zwrotu nie 
ma.  
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i poinformował, że błąd popełniony na 
dwóch Komisjach dotyczy tego, że Komisje nie opiniowały projektu uchwały. Komisje 
zajęły się obowiązującą uchwałą, a nie odniosły się do przedłożonego projektu. Teraz 
rozmawiamy o czymś, co już obowiązuje, a  nie o przedłożonym projekcie. 
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Przewodniczący dodał, że patrząc na tą sprawę w chwili obecnej rozumie, że 
Komisjom chodziło o to, że negatywnie opiniują przedłożony projekt uchwały.  
 
Głos zabrał Radny Zygmunt Józef Kosk, który powiedział - jeszcze raz nawiązuję do 
Komisji Budżetu. Nasza Komisja ustosunkowała się do przedłożonego projektu 
uchwały, aby ten projekt uchwały odrzucić. Jeśli przegłosowaliśmy odrzucenie projektu 
uchwały, automatycznie już nie głosujemy tej uchwały. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej, który poinformował, że ma informację – 
Pan Zygmunt Józef Kosk – Komisja wnioskuje o pozostawienie zwolnień w podatkach 
od nieruchomości obowiązujących w uchwale Nr 176/XXXI/17 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 30 listopada 2017 r.  
 
Radny Zygmunt Józef Kosk poprosił wnioskodawcę o przedstawienie zgłoszonego 
wniosku.  
 
Radny Stanisław Szczepan Kietliński poinformował, że o odrzucenie uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że skończy się to tak czy inaczej 
głosowaniem przedłożonego przez Burmistrza projektu uchwały. 
 
Głos zabrał Mecenas Przemysław Ślepowroński, który poinformował, że rozumie,  
że Komisje wypowiedziały się przeciw przyjęciu tej uchwały. W związku z tym trzeba 
zagłosować nad przedłożonym projektem. Jeżeli zostanie odrzucony, to obowiązywała 
będzie dotychczasowa uchwała. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Radnych chce się wypowiedzieć na 
ten temat lub czy coś jest jeszcze niejasne.  
Dodał, że jest przekonany, że Radni znają opinię Sołtysów na ten temat i dyskusja jest 
niepotrzebna. Jest to trudna decyzja ale należy ona do Radnych. Zostanie 
przeprowadzone głosowanie. Jeżeli propozycja Burmistrza uzyska akceptację  
i uchwała zostanie podjęta to będą obowiązywały nowe zwolnienia. Jeżeli propozycja 
Burmistrza nie uzyska akceptacji i uchwała nie zostanie podjęta to nadal będzie 
obowiązywała uchwała z 2017 r.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że to Burmistrz odpowiada za realizację 
budżetu gminy i to on realizuje dochody i wydatki. Burmistrz przedkłada propozycje 
tych wydatków i dlatego też przedkłada projekty uchwał, aby te wydatki mógł 
realizować.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zwolnień w podatku od nieruchomości.  
 
Wyniki imienne: 
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ZA (7) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria 
Zdunek 
PRZECIW (6) 
Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, 
Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska 
NIEOBECNI (2) 
Krzysztof Koc, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 367/XLVI/22 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Komisję opuściła Radna Dorota Niemyjska.  
 
Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
gminą Ciechanowiec a gminą Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że nawiązanie współpracy 
partnerskiej gminy Ciechanowiec z gmina Podbereźce (obwód Lwowski, Ukraina) 
może umożliwić podjęcie wspólnych przedsięwzięć w obszarze edukacji, kultury, 
turystyki, przedsiębiorczości, realizowanych przez społeczność obu gmin, ze 
szczególnym uwzględnieniem stworzenia warunków dla wzajemnej prezentacji 
dorobku lokalnych środowisk artystycznych, kulturalnych, sportowych, oraz wzajemnej 
wymiany grup, w szczególności młodzieży.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy gminą 
Ciechanowiec a gminą Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina) o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem. 
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Głosowano w sprawie: 
nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy gminą Ciechanowiec a gminą 
Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Violetta Maria Zdunek 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr 368/XLVI/22 w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 
gminą Ciechanowiec a gminą Podbereźce (Obwód Lwowski, Ukraina) stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku 
Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 
 
Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że program współpracy  
z organizacjami pozarządowymi podejmowany jest corocznie w terminie do 30 
listopada roku poprzedzającego rok programowy. Ujęte w programie zadania 
priorytetowe zostały opracowane na podstawie wymiany informacji między podmiotami 
programu odnośnie planów ich działań oraz na podstawie konsultacji 
przeprowadzanych zgodnie z art. 5a ust. 1 ww. ustawy oraz zapisów uchwały  
nr 9/III/10 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radą działalności pożytku 
publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 
prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji. Konsultacje przeprowadzone były w terminie od 3 listopada 2022 r. do 18 
listopada 2022 r. Podczas konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi i propozycje.  
W stosunku do poprzedniego programu obowiązującego w roku obecnym cele, zasady 
i zakres współpracy pozostają na takich samych warunkach.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy 
Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie” o treści zgodnej z przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Violetta Maria 
Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zygmunt Józef Kosk 
NIEOBECNI (3) 
Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 369/XLVI/22 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2023 roku 
Gminy Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że sytuacja jest podobna jak  
w przypadku drogi we wsi Bujenka. Chodzi o drogę na odcinku Przybyszyn – Malec.  
Szacowana wartość projektu wynosi około 2 500 000,00 zł, w tym około 1 165 000,00 
zł dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz około 
1 335 000,00 zł środków własnych gminy. Zmiana kwoty zapisanej w poprzedniej 
uchwale z dnia 27.10.2022 r. (2 360 000,00 zł) wynika z przeprowadzonego i 
rozstrzygniętego przetargu nieograniczonego na realizację ww. zadania. Podjęcie 
przez Radę uchwały upoważniającej Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 
bieżącym roku zobowiązań związanych z realizacją tego zadania w 2023, umożliwi 
Burmistrzowi podpisanie w 2022 r. umowy z wykonawcą.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanej do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformował,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec” o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmieniająca Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 
października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do 
zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 
pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Maria Jadwiga Radziszewska, Violetta Maria Zdunek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zygmunt Józef Kosk, Włodzimierz Słonecki 
NIEOBECNI (3) 
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Krzysztof Koc, Dorota Niemyjska, Katarzyna Sylwia Wilkowska 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 
 
Uchwała Nr 370/XLVI/22 zmieniająca Uchwałę Nr 356/XLV/22 Rady Miejskiej  
w Ciechanowcu z dnia 27 października 2022 roku w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Ciechanowca do zaciągnięcia w 2023 roku zobowiązań w zakresie realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa drogi gminnej na odcinku Przybyszyn – Malec” stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi  

na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Nie zgłoszono.  
 
Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne  
i wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
wpłynęły następujące pisma: 

1) Pismo z Urzędu Skarbowego w Wysokiem Mazowieckiem, którego treść 

została odczytana. Pismo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

2) Pismo w sprawie wysypiska śmieci w Wojtkowicach Starych, którego treść 

została odczytana. Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 
Głosu nie zabrano.  
 
Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji  
i zamknął obrady XLVI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane. 
 
 
 
  Protokołowała: 
 
 
Wioleta Niemyjska 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
 
           Marek Karolewski

 


